
Protokoll fra styremøte i Sameiet Høiseth Hage

Tittel: Styremøte 31.05.23
Dato: 31.05.2023 20:00

Deltakere

Trine Hammervold (Styreleder)
Inge Morten Braa (Styremedlem)
Mette Berg (Styremedlem)
Tina Indset Sørgjerd (Varamedlem)
Thomas Olsen Kvarsnes (Varamedlem)
Ola Ivar Spakmo (Gjest)

Styreleder Trine Hammervold ledet møtet.

Sak 2023-034 Godkjenning av innkallelse og dagsorden
Det kom ingen innvendinger til innkallingen og dagsorden ble godkjent. 

Tatt til orientering

Sak 2023-035 Valg av referent
Trine Hammervold ble foreslått og valgt til å skrive protokoll. 

Tatt til orientering

Sak 2023-036 Siden sist
Vi gjennomgår styremøteprotokoll fra forrige styremøte og oppdaterer om status

Kommentar
Mette orienterer om siste nytt fra NTE/Telia. Hun holder fortsatt dialogen for å forkorte 
kontraktslengde. Mette forsøker å få til et møte mellom advokaten i Telia og styret. 

Tatt til orientering

Sak 2023-037 Gjennomgang mail
Vi gjennomgår mail og besvarer ut de henvendelser vi har fått inn

Kommentar
Trine har gjennomgått mail og besvart ut de henvendelser som har kommet inn. 

Tatt til orientering

31.05.2023 - 22:09:36 Side 1 av 4



Sak 2023-038 Gjennomgang rapport fra brannvernrunde

Kommentar
- Vi tar en runde neste styremøte for å prøve å fastsette noen retningslinjer for lagring i 
parkeringskjeller. 

Tatt til orientering

Sak 2023-039 Søknad om forlengelse av gjerde
Søknad om å forlenge gjerde helt ut mot gjerde som går parallelt med rekkehusene. 

Vedtak
Søknad godkjennes såfremt gjerdet har høyde og utforming i tråd med rammeplan. Det 
forutsettes at tilstøtende naboer er orientert. 

Enstemming: Ja

Sak 2023-040 Presentasjon Parqio abonnement
Vi har mottatt en presentasjon av Parqio-abonnement for garasjeport. 

Kommentar
Vi lodder stemningen blant beboerne på hjemmesiden før vi tar en beslutning

Tatt til orientering

Sak 2023-041 Beslutning om inngåelse av Parqio-abonnement
Abonnementet har en engangskostnad på kr. 7000 for innstallering av garasjeport, samt 490,- 
per måned for abonnement 

Utsatt
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Sak 2023-042 Orientering fra Mette om reforhandling med Aneo
Mette har vært i kontakt med Aneo for å reforhandle avtale. Mette orienterer om dialogen. 

Kommentar
Aneo har informert om at løsningen vi har er en gammel modell. Nå koster 200 kwh 600 
kroner. Ny avtale vil koste 500 kr. For de som har betalt etableringsgebyr i dag vil de gi en roll-
over på 6 mnd. tilsvarende verdi på 5000kr i kwh. Da er det snakk om at sameiet betaler 2925 
kr. i mnd istedenfor at hver enkelt beboer betaler etableringsgebyr. Dette gjelder over 20 år.  

Etter en diskusjon er vi kommet dit at styret ikke kan binde sameiet som helhet på en 
størrelsesorden som dette. Videre er det ingen tvil om at alle skal ha tilbud på elbillading, men 
den sier ingenting om hvem som skal betale for tilbudet. Vi avventer saken og forhører oss 
videre.  

Tatt til orientering

Sak 2023-043 Søknad om beis avvikende fra rammeplan
Det har kommet inn en søknad fra beboer som ønsker å beise gjerde/rekkverk på verandasiden i 
klar farge. Det står ingenting i rammeplanen om klar farge. Vi vurderer søknad og eventuelt 
oppdaterer rammeplan. 

Vedtak
Søknad avslås på bakgrunn av at sameiet ønsker et helhetlig uttrykk. Større avvik fra 
rammeplan tillates ikke.

Enstemming: Ja

Sak 2023-044 Bytting av dører Reco
Reco har endelig vært i bodarealene for å bytte dører. Vi må diskutere hvordan vi varsler 
beboere om at deres dør er byttet. 

Kommentar
Vi sender sms

Tatt til orientering

Sak 2023-045 Beslutning om trykkmåling brannslanger
Norsk brannvern avdekket flere brannslanger som må trykktestes iht. forskrift og krav til 
trykktesting hvert 5. år. De kom med tilbud på 2500 kr for jobben.  

Kommentar
Ola hører med TBRT om hvilke krav som stilles, og om hvem andre som kan foreta 
trykktesting. 

Tatt til orientering
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Trine Hammervold, Styreleder Inge Morten Braa, Styremedlem

Mette Berg, Styremedlem Tina Indset Sørgjerd, Varamedlem

Thomas Olsen Kvarsnes, Varamedlem

Sak 2023-046 Reperasjon av brannslange i garasje
Det er avdekket lekkasje ved en brannslange i garasjen. Norsk brannvern anbefalte at vi kjører 
reklamasjon eller kontakter ansvarlig rørlegger. 

Kommentar
Ola kontakter Haugnæss

Tatt til orientering

Sak 2023-047 Eventuelt
Styret spiller inn saker som må diskuteres. 

Kommentar
- Inge: Dødt gress. Ved nr. 1 er det mye ødelagt gress. NTE er ansvarlig for skadene og Trine 
tar saken videre med NTE. 

Tatt til orientering
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